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     警告
●当婴儿开始用手或膝支撑站立时，如果不移去玩具，可能发生缠结或勒死的伤害。
●包装部分不是玩具，请勿让儿童拿去玩耍以免发生危险！
●玩具必须在成人的直接监护下使用，并由成年人从包装内取出再交给儿童使用！
●请勿让儿童玩耍解体，破损，变形的玩具，以免造成误吞，窒息等伤害事故！
●切勿近火！

健身玩具安装指导说明：
●本玩具不是供婴儿置入口中的，应放在婴儿的脸和嘴接触不到的地方；
●对于可以调整床垫高度的童床，应提醒其最高位置可能令玩具太接近婴儿；
●在童床上有玩具放置而婴儿无人看管的情况 下，不应该将童床的一侧可卸边放下；
●按说明书要求，应将提供的紧固件(绳、带、夹具等)牢固地连接在童床或游戏围栏
  上，并经常检查；
●不应将其他的绳或带连接在童床或游戏围栏上。

         WARNING
●From birth to 5 months.
●The toy is intended to be assembled by adult.
●To be used under the direct supervision of an adult. 
●Possible entanglement or strangulation. Remove toy when baby begins to push
   up on hands and knees.
●Attach this toy out of the reach of the child. To prevent possible injury by 
   entanglement, remove this toy when the child starts trying to get up on its hands
   and knees in a crawling position.
●Remove the cord loop before giving the rattle toys to a child - finger injury hazard. 
●This toy is not intended to be "mouthed" by the baby and should be positioned
    clearly out of reach of the baby's face and mouth.
●On cribs with adjustable mattress levels, the highest position may allow the toy to
    be too close to the baby. The second or lower position is more appropriate.
●The drop side of the crib should never be lowered with the toy in place and the
    baby left unattended.
●Always attach all provided fasteners (strings, straps, clamps, etc.) tightly to a crib
   or playpen according to the instructions. Check frequently.
●Do not add additional strings or straps to attach to a crib or playpen.
●Keep away from ignition sources.
---------------------------------------------------------------------
●Crib hanging toys are not meant for children to hold in their hands;
●If a hanging toy is attached to a crib or play fence, remove it when the baby
   begins to stand on his hands and knees;
●If mounted on a wall or ceiling, the hanging toy should be installed so that it is
   clearly out of reach of a standing infant;
●According to the requirements of the instructions, the provided fasteners 
   (rope, strap, fixture, etc.) should be firmly connected to the crib or game fence,
   and often checked;
●No other ropes or straps should be attached to a crib or play fence.

Customer Service Support
info@tumama-kids.com
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产品中有害物质的名称及含量

有害物质

铅
（Pb）

五金件

布、绳等
附件

塑胶件

本表格依据SJ/T 11364 的规定编制。
○：表示该有害物质在该物件所有材料中的含量均在GB/T 26572
    规定的限量要求以下。
×：表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出
    GB/T 26572 规定的限量要求。但上表中，标有“×”的所
    有部件都符合欧盟RoHS法规“欧洲议会和欧盟理事会2003年
    1月27日关于电子电气设备中限制使用某些有毒有害物质的
    2002/95/EC号指令”。
注：环保使用期限的参考标取决于产品正常工作的温度和湿度等
    条件。

汞
（Hg）

镉
（Cd）

六价铬
(CR（VI）)

多溴联苯
(PBB)

部件名称
多溴二苯醚
(PBDE)

○ ○ ○ ○ ○ ○

× × ×× × ×

○ ○ ○○ ○ ○

本产品支持洗衣机洗涤！
Dieses Produkt unterstützt Waschmaschine waschen!
This product supports washing machine cleaning!
Este producto se puede lavar en una lavadora!
Ce produit prend en charge le lavage en machine à laver!
Questo prodotto può essere lavato in lavatrice!
この製品は、洗濯機の洗濯をサポートしています！
이 제품은 세탁기로 세탁 할 수 있습니다!
Dit product ondersteunt wasmachine wassen!
Ten produkt wspomaga pranie w pralce!
Este produto suporta a lavagem na máquina de lavar!
Этот продукт поддерживает стирку в стиральной машине!
Denna produkt stöder tvättmaskinrengöring!
Bu ürün çamaşır makinesinde yıkamayı destekler!


